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Na stan 7 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 (w tym 4 członków komisji w trybie 

zdalnym) – lista obecności w załączeniu. 

Komisji przewodniczył Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd, 

➢ Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

➢ Kierownik Wydziału Budownictwa i Inwestycji – Katarzyna Madej-Tarasiewicz, 

➢ Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska, 
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➢ Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak, 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

➢ Przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2022 rok oraz projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022-2034. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski komisji. 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej 

a) projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Olecko 

Sekretarz Gminy– Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał czy w porządku obrad będzie punkt dotyczący wniosków radnych. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, iż odpowiedni zapis został wypracowany na posiedzeniu Komisji Statutowej. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy wybór przewodniczących komisji, zgodnie z zapisem w nowym statucie, będzie 

zgodny z obowiązującymi przepisami prawa. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że ustawa mówi wprost, iż to przewodniczący komisji zwołuje posiedzenie 

komisji. W nowym statucie rada ustalając skład osobowy komisji wyznaczy osobę do 

zwołania pierwszego posiedzenia spośród członków komisji. 
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Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Statutu Gminy Olecko. 

b) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę 

Burmistrzowi Olecka 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zawnioskował, aby ustalić wynagrodzenie na poziomie 80%. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

odpowiedział, że włodarze miast zarabiają nieadekwatnie do wykonywanych obowiązków. 

Jest to praca wykonywana przez 7 dni w tygodniu, często również w święta. Uważa, że 

wynagrodzenie powinno być ustalone na poziomie przestawionym w projekcie, a nawet w 

wysokości maksymalnej określonej w ustawie o pracownikach samorządowych. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia za pracę Burmistrzowi Olecka. 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Mazurskiej 

Kierownik Wydziały PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał jaka jest planowana zabudowa na tym terenie. 

Kierownik Wydziały PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że planowana jest budowa osiedla wielorodzinnego. 
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Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego 

w rejonie ul. Mazurskiej. 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. 

Produkcyjnej 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w rejonie ul. Produkcyjnej. 

e) projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

na prośbę pracowników żwirowni znajdującej się obok, poinformował iż, są za podjęciem 

uchwały, gdyż będzie to ich kolejne miejsce pracy. Po wydobyciu złoża i rekultywacji terenów 

możliwa będzie inna inwestycja na tym terenie. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

słyszała, iż po podjęciu uchwały miasto nie otrzyma nic z zobowiązań jakie zostały 

przedstawione przez inwestora. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
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odpowiedział, że inwestor podtrzymuje swoje zobowiązania. 

Członek komisji – Renata Małgorzata Maciąg 

uważa, że do momentu kiedy niezostanie wydobyte złoże, które jest udokumentowane na 

tym terenie, właściciele działek nie będą mogli ich sprzedać ani też się na nich wybudować. 

Zaś wpływy do budżetu gminy w związku z powstaniem żwirowni będą dużym zastrzykiem 

gotówki. 

Członek komisji – Anna Kaczor 

powiedziała, że na jednym ze spotkań dotyczących powstania żwirowni zapytała panią 

projektant czy będą kary dla gminy jeśli żwirownia nie zostanie uruchomiona i otrzymała 

odpowiedź, że nie ma przepisu, który by gminę do tego obligował. 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż ten teren nie ma planu miejscowego, natomiast złoże jest już ujawnione. 

Jeżeli ktoś by chciał złożyć wniosek o warunki zabudowy na inwestycje na terenie gdzie jest 

ujawnione złoże, to takie decyzje muszą być uzgadniane z geologiem wojewódzkim. Z 

praktyki wynika, iż geolog odmawia wydania decyzji, argumentując to ochroną złoża. Dodała, 

że dotyczyło by to również planu miejscowego, na którym miałyby być zrealizowane zapisy w 

obecnym studium, czyli usługi o ograniczonym stopniu uciążliwości. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, iż dla przedsiębiorcy zależy na jak najszybszym wydobyciu złoża. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 4 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących się,  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości 

Kierownik Wydziału PGN – Alicja Szałkowska 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując na wniesioną autopoprawkę. 
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Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja uwzględniając autopoprawkę burmistrza, przy 5 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości. 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielanie bonifikat od ceny 

sprzedaży lokali mieszkalnych na rzecz najemców oraz określenia warunków ich 

udzielania 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielanie bonifikat od ceny sprzedaży 

lokali mieszkalnych na rzecz najemców oraz określenia warunków ich udzielania. 

h) projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o.  w Olecku 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o.  w Olecku. 
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i) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń 

gospodarczych i lokali użytkowych 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych i lokali użytkowych. 

j) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

stawki za pojemnik o określonej pojemności 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

powiedział, że system gospodarki odpadami powinien się bilansować. Gmina nie może 

zarabiać ani tez dokładać do tego systemu. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

dodał, że podwyżka dotyczy tylko nieruchomości niezamieszkałych. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. 

k) projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko 

zadania Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu 

zbiorowego w 2022 r. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 
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omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zapytał, czy znana jest ostateczna decyzja powiatu dotycząca korzystania z transportu 

zbiorowego. 

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że rozmowy cały czas trwają. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Olecko zadania 

Powiatu Oleckiego w zakresie publicznego powiatowego transportu zbiorowego w 2022 r. 

l) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał o zmiany na zadaniu pn. „ Modernizacja więźby dachowej nad basenem w Hali Lega” 

zmniejsza się wartość w kwocie 150.800,00 zł. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że została przeprowadzona ekspertyza z której wynika, iż nie ma nagłej 

potrzeby modernizacji więźby dachowej nad basenem w hali Lega, co nie oznacza, że 

inwestycja nie zostanie wykonana. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, czy zadanie inwestycyjne pn. „Instalacja fotowoltaiczna na świetlicy wiejskiej w 

Sedrankach – Etap I” będzie tylko na potrzeby świetlicy. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że mieszkańcy sołectwa zadecydowali, że środki z funduszu sołeckiego 

przekażą na tą inwestycję. 
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Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków komisji), przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 

2021 rok. 

m) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał na jaką potrzebę zostaje zwiększona wartość zadania pn. „Zwiększenie i ochrona 

bioróżnorodności na obszarze miasta Olecko” o kwotę 50.000,00 zł. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że w związku z dodatkowymi pracami. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków komisji), przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2022 rok oraz 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2034 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

powiedziała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości rady 

gminy należy uchwalanie budżetu gminy. Projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy  Olecko 

na rok 2022 został sporządzony zgodnie z ustawą o finansach publicznych. Dochody własne 
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oparte są głównie o wpływy z podatków i opłat lokalnych oraz dochodów z majątku gminy. 

Podatki realizowane przez Urzędy Skarbowe zostały wyszacowane na podstawie 

przewidywanego wykonania z 2021 r. Ministerstwo Finansów przewiduje wzrost o 0,11% 

wpływy z udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych – zaplanowano w kwocie 

15.315.826,00 zł. W strukturze dochodów ogółem dochody własne są największą grupą 

dochodów i wynoszą 78.7887.899,24 zł, co stanowi 57,85% dochodów ogółem. 

Następną z większych grup dochodów są dotacje z budżetu państwa, zarówno na zadania 

zlecone jak i własne, stanowiące 17,43% dochodów ogółem, zaplanowano w wysokości 

23.773.501,00 zł, z tego na pomoc społeczną i rodzinę – 22.844.229,00 zł. Dotacje celowe z 

budżetu państwa będą jeszcze określone decyzjami wojewody w trakcie roku budżetowego. 

Subwencja ogólna w dochodach to 26.230.636,00 zł, co stanowi 19,23% dochodów. 

Zaplanowano dotacje na finansowanie wydatków z udziałem środków zagranicznych, w 

wysokości 7.301.378,36 zł, wszystkie na podstawie podpisanych w 2021 roku umów o 

dofinansowanie, na projekty do wykonania w 2022 roku, tj. „Zmniejszenie presji na gatunki i 

siedliska występujące na Obszarze Chronionego Krajobrazu Jezior Oleckich poprzez budowę 

ścieżki na trasie Olecko-Gordejki Małe” i „Głęboka termomodernizacja obiektów 

oświatowych w Gminie Olecko” oraz projekty edukacyjne realizowane przez jednostki 

oświatowe i MOPS. 

W budżecie zaplanowano wydatki ogółem na kwotę 147.149.696,41 zł, z tego bieżące 

stanowią 73,72%, a majątkowe 26,27%. Wydatki bieżące: 

➢ w ramach zadań własnych największe wydatki bieżące związane są z realizacją zadań 

z zakresu pomocy społecznej oraz rodziny i wynoszą 29.601.287,00 zł, a stanowią 

27,28% wydatków bieżących. Zostaną pokryte w kwocie 20.681.392,00 zł z dotacji z 

budżetu państwa na zadania zlecone i własne, a 3.092.109,00 zł to środki własne 

gminy; 

➢ wydatki bieżące na oświatę i wychowanie oraz edukacyjną opiekę wychowawczą 

zaplanowano w kwocie 43.736.302,93 zł, co stanowi 40,31% wydatków bieżących 

ogółem, w tym 26,2 mln finansowanie z pozostałych środków własnych gminy; 

➢ na utrzymanie administracji publicznej zaplanowano wydatki w wysokości 

9.513.202,00 zł co stanowi 8,76% wydatków bieżących; 

➢ na gospodarkę komunalną i ochronę środowiska zaplanowano wydatki w wysokości 

9.509.346,73 zł, w tym na gospodarkę odpadami 4.834.521,80 zł; 
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➢ wydatki bieżące na kulturę fizyczną zaplanowano w wysokości 5.221.981,00 zł, co 

stanowi 4,81% wydatków bieżących; 

➢ na kulturę przeznacza się 3.376.000,00 zł; 

➢ na gospodarkę mieszkaniową, gospodarkę gruntami i nieruchomościami 3.286.510,00 

zł; 

➢ zaplanowano rezerwę ogólną w kwocie 340.000,00 zł, obowiązkową celową na 

zadania z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 328.000,00 zł oraz celową na 

realizację inicjatyw lokalnych w wysokości 50.000,00 zł i celową na realizację budżetu 

obywatelskiego w kwocie 275.000,00 zł. 

Wydatki majątkowe zaplanowano w kwocie 38.658.190,48 zł i przeznacza się na: 

➢ modernizację i rozwój sieci oświetlenia ulicznego w Gminie Olecko w kwocie 

6.716.136,00 zł, w tym dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład w kwocie 

6.044.522,00 zł; 

➢ zmniejszenie presji na gatunki i siedliska występujące na Obszarze Chronionego 

Krajobrazu Jezior Oleckich w kwocie 5.054.107 zł z dofinansowaniem środków z UE w 

wysokości 3.964.441,00 zł; 

➢ głęboką termomodernizację obiektów oświatowych w Gminie Olecko w kwocie 

4.085.302,00 zł z dofinansowaniem z Mechanizmu Finansowego Europejskiego 

Obszaru Gospodarczego w wysokości 2.815.476,00 zł; 

➢ budowę ulicy na odcinku od ul. 11 Listopada do ul. Produkcyjnej w Olecku w kwocie 

4.086.941,00 zł z dofinansowaniem z RFRD w wysokości 2.412.894,00 zł. 

Zaplanowano również zadania zgłoszone przez wszystkie sołectwa finansowane z funduszu 

sołeckiego na kwotę 634.977,00 zł. Dodała, że przedłożony radzie projekt budżetu gminy na 

2022 rok zaplanowany jest z deficytem w kwocie 10.787.974,81 zł, który zostanie pokryty 

przychodami pochodzącymi ze sprzedaży papierów wartościowych emitowanych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący komisji -Wojciech Rejterada 

zapytał, czy zaplanowane dochody są realne. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 
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odpowiedziała, że tak. Są to dofinansowania na podstawie umów, uchwalonych podatków i 

opłat lokalnych, dotacji zleconych oraz udziały w podatku dochodowym z Ministerstwa 

Finansów. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał ile gmina straci wpływów z PIT w związku z Polskim Ładem. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że ponad mln zł. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

dodał, że to co jest przyjęte w najnowszych rozwiązaniach prawnych przez sejm to jest ten 

mln złotych o których wspomniała pani skarbnik. W życie będą wchodzić kolejne rozwiązania 

czyli ulgi podatkowe i wtedy ta kwota będzie wyższa. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

dodała, że na samej subwencji gmina traci 2,5 mln zł. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał jak budżet na przyszły rok odnosi się do roku obecnego. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

opowiedziała, że jest dużo trudniejszy. Zaplanowanych inwestycji jest na ponad 38 mln zł, w 

roku 2021 r. inwestycje były zaplanowane w kwocie 25 mln zł. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

powiedział, że skala inwestycji jest ekstremalna. Nie każdego roku taka skala finansów 

inwestycyjnych jest do dyspozycji. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał jakie są brane możliwości zabezpieczenia wkładu własnego na realizację zadań 

inwestycyjnych. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że stoi na stanowisku, iż inwestycję, którą się zaczęło powinno doprowadzić 

się do końca. Jednostki organizacyjne mają za zadanie budowanie dochodów własnych. 

Dodał, że być może będzie można posiłkować się  dodatkowymi naborami z Ładu Polskiego. 

Innych pytań ani uwag do projektu nie zgłaszano. 
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Opinia komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt budżetu Gminy Olecko na 2022 rok. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

powiedziała, iż Wieloletnia Prognoza Finansowa powinna obejmować okres roku 

budżetowego oraz co najmniej trzech kolejnych lat, jednak nie krócej niż okres, na jaki 

przyjęto limity wydatków, określone dla każdego przedsięwzięcia ujętego w dokumencie. 

Ponadto prognozę kwoty długu, stanowiącą część WPF, sporządza się na okres, na który 

zaciągnięto  oraz zamierza się zaciągnąć zobowiązania. W praktyce oznacza to, że WPF należy 

opracowywać co roku z uwzględnieniem okresu realizowanych przedsięwzięć. Natomiast 

prognoza kwoty długu, jako dokument uzupełniający WPF, powinna odzwierciedlać 

wskaźniki zadłużenia na przestrzeni tylu lat, na ile planowane jest zaciąganie i spłata 

zobowiązań. WPF została opracowana na lata 2022-2034 ze względu na okres spłacania 

zaciągniętych kredytów i wyemitowanych obligacji. Planuje się zwiększenie zadłużenia o 

14.487.974,81 zł. W 2022 roku planowane wydatki są wyższe od prognozowanych dochodów 

o kwotę 10.787.974,81 zł co oznacza wielkość deficytu budżetu gminy w związku z realizacją 

wydatków majątkowych. Zadłużenie gminy do końca 2021 r. w wysokości 44.121.189,00 zł 

przy pełnej realizacji dochodów i wydatków oraz rozchodów tj. spłat rat kredytów i wykupu 

obligacji w związku z planowanymi zadaniami inwestycyjnymi zwiększy się w 2022 r. do 

kwoty 54.881.975,00 zł i stanowić będzie 40,26% planowanych dochodów. W całym okresie 

prognozy spełniona jest relacja wynikająca z ustawy o finansach publicznych. W 

przedsięwzięciach na 2022 rok zaplanowano realizację zadań obejmujących więcej niż jeden 

rok budżetowy, w tym projekty edukacyjne w jednostkach oświatowych i MOPS oraz zadania 

inwestycyjne. 

Pytań ani uwag do projektu nie zgłaszano. 

Opinia komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2022-2034.  

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 3 – Sprawy wniesione 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

odczytał proponowaną treść do biuletynu o następującej treści: Komisja Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej w Olecku w czerwcu br. odwiedziła szkoły 

gminne na terenach wiejskich w Babkach Oleckich oraz Judzikach. W październiku komisja 

zajęła się analizą wyników egzaminu ósmoklasisty w szkołach gminnych oraz wpływem 

zdalnego nauczania na osiągnięcia uczniów. Zapytał czy radni mają inne propozycje. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

uważa, iż w biuletynie powinny znajdować się sugestie dotyczące działań jakie powinny w 

najbliższym czasie zostać podjęte aby poprawić jakość życia mieszkańców naszej gminy. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

poprosił aby do końca tygodnia zgłaszać wnioski do biura rady. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

powiedział, że zostało przygotowane głosowanie dotyczące przystąpienia do przygotowania 

projektu uchwały podwyższającej diety Radnym Rady Miejskiej w Olecku. W związku z 

wejściem w życie rozporządzenia o dietach radnych proponuje dyskusję na ten temat. 

Rozporządzenie nie wymaga zmian w obecnej uchwale ale dopuszcza taką możliwość. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

uważa, że potrzebna jest dyskusja dotycząca diet radnych. 

Członek komisji - Renata Małgorzata Maciąg 

powiedziała, że społeczeństwo źle odbiera podwyżki w samorządzie. 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

przeanalizował dane i stwierdził, że nasza gmina ma jedne z najniższych diet w Polsce. W 

Gołdapi na najbliższą sesję został przygotowany projekt uchwały zmieniający diety radnych i 

wygląda on następująco: 

➢ Przewodniczący Rady obecnie otrzymuje dietę w wysokości 2013 zł, proponuje się 

podwyżkę na kwotę 3220 zł; 

➢ Wiceprzewodniczący Rady obecnie otrzymuje dietę w wysokości 1342 zł, proponuje 

się 2147 zł; 
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➢ Przewodniczący komisji stałej obecnie otrzymuje dietę w wysokości 1002 zł, 

proponuje się 1789 zł; 

➢ pozostali radni obecnie otrzymują dietę w wysokości 715 zł, proponuje się 1145 zł. 

Uważa, że aktualne diety nie są adekwatne do poświęconego czasu i wykonywanej pracy 

przez radnego. 

Innych głosów nie było. 

Opinia komisji: 

Komisja, przy 6 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zagłosowała za 

przystąpieniem do przygotowania projektu uchwały podwyższającej diety Radnym Rady 

Miejskiej w Olecku. 

Innych spraw wniesionych nie było. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Wnioski komisji 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zgłosił wniosek, aby przygotować rezolucje w sprawie podziękowania za obronę wschodniej 

granicy Rzeczypospolitej Polskiej. 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

uważa, że powinno się również podziękować mieszkańcom terenów pogranicznych, 

organizacjom pozarządowym, fundacjom i stowarzyszeniom, którzy pomagają migrantom. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

poddał, wniosek dotyczący przygotowania rezolucji w sprawie podziękowania za obronę 

wschodniej granicy Rzeczypospolitej Polskiej pod głosowanie. 

Opinia komisji: 

Komisja (5 członków komisji obecnych) jednogłośnie przyjęła wniosek. 

Członek komisji – Józef Krajewski 

zobowiązał się do przygotowania treści rezolucji. 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 
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na prośbę mieszkańców prosi o ścięcie lipy na cmentarzu przy nagrobkach Państwa Bojar i 

Pana Jakubowskiego. 

Przewodniczący komisji – Wojciech Rejterada 

wystąpił w następujących sprawach: 

➢ na prośbę nauczycieli zapytał, z czego wynika wynagrodzenie w wysokości 80% dla 

nauczycieli, którzy przebywają na kwarantannie, jednak pracują zdalnie i prowadzą 

zajęcia dydaktyczne; 

➢ zwrócił się z prośbą, aby wystąpić do Szkolnego Związku Sportowego o wstrzymanie  

kwalifikacji do kolejnych etapów zawodów w związku z dużą ilością zachorowań na 

COVID-19 oraz kwarantanną uczniów i nauczycieli. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odpowiedział, że wynagrodzenie nauczyciela na kwarantannie wynika z tego, iż np. część 

klasy uczy się w trybie stacjonarnym i dla tych uczniów należy zapewnić zastępstwo. 

Dodał, że kalendarz wydarzeń sportowych jest ustalony odgórnie. Zadeklarował, że 

porozmawia z koordynatorem, który jest pracownikiem Miejskiego Ośrodka Sportu i 

Rekreacji w Olecku by zwrócił się do nauczycieli odnośnie terminów rozgrywek, aby znaleźć 

„złoty środek”. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący komisji 

/-/ Wojciech Rejterada 

Protokołowała 

/-/ Sylwia Barszczewska 
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